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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:1222 Artskyddsutredningen

I svaret på den skriftliga frågan 2024/25:1037 svarade statsrådet Kullgren att 
regeringens bokstavsutredning för artskyddet skulle ”vara färdig snarast 
möjligt, men dock senast under våren 2025”. I dag är det den 1 juni, och våren 
har passerat och övergått i sommar, men vad händer med 
artskyddsutredningen?

De stora frågetecknen för skogsägare finns just inom artskyddet, och en stor 
osäkerhet rör fåglarna. Markägare fortsätter att få brev från Skogsstyrelsen efter 
avverkningsanmälningar, med information om fridlysta växter och fåglar som 
kan påverkas av skogliga åtgärder, och de kan inte avverka sin skog. Varför 
dröjer regeringen med besked om artskyddsbestämmelserna och 
ersättningsfrågan, den viktigaste frågan för landets skogsägare?

Jag vill med anledning av ovanstående fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Är artskyddsutredningen klar, vad är i så fall utredningens förslag, och om 
utredningen inte är klar, varför dröjer då ministern och regeringen med besked 
om artskyddsbestämmelserna och ersättningsfrågan, den viktigaste frågan för 
landets skogsägare?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-02
Besvaras senast
2025-06-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


